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Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wloclawka

W odpowiedzi na pismo z dnio 4.08.2077r znok GM.0003.59.2077 w

sprawie przebudowy chodnika w ciqgu ul. Mazowieckiej po lewej stronie od ul.

Kujowskiej do ul. Plonty, uprzejmie proszQ o zmianq decyzji iwykonanie

obiecanego zokresu w bieiqcym roku.

Nie mogq zgodzii siq z Pano decyzjq gdzie od poczqtku roku z chwilq

przyjqcia bud2etu 2077 roku informuje Pon minie i mieszkahc6w, 2e

przebudowo chodnika w ciqgu ul. Mazowieckiej/ po lewej stronie od ul.

Kujawskiej do ul. Plonty/,bqdzie wykonono w bieiqcym roku w romoch bud2etu

miasto 2077r.i nagle zmienio Pon zdanie i przeklodo realizacje tego

przedsiqwziqcia no rok 2078.

Prognq przypomnie| Panu Prezydentowi 2e:.

Pismem nr, 1.0003,12.2017 z dnia 75,03,2017r, oroz
pismem nr. GM.GK.0003.16.2017 z dnia 15.03.2077r.
oraz podczas posiedzenia Komisji Bud2etu w dniu 23.05,2017r w sprawie
om6wienio stanu zaawonsowanio i realizacji poszczeg6lnych zodart drogowych
zostoje powiadomiony, 2e reolizacja w/w przedsiqwziqcia to jest przebudowo

chodniko w ciqgu ul. Mazowieckiej/ po lewej stronie od ul. Kujawskiej do ul.

Planty/nastqpi w bieiqcym roku i niebawem MZUKiD przystqpi do realizacji.

Poniewa2 niniejsze zadanie ujqte jest w tegorocznym budiecie miasta i sq

zoplanowane irodki finansowe prosze o reolizacjg zgodnie budietem miosta
i z Pana deklaracjami-obietnicami jeszcze w 2077 roku.

Z powo2aniem


